
  Zápis č. 06/2019 

z jednání Komise pro životní prostředí a zeleň ze dne 24.06.2019 

Přítomni:  

Členové komise: L. Pousková, P. Nebáznivá, K. Marouš, J. Vajnlich 

Omluven: V. Burian, L. Kirchner, J. Šimůnek 

Ostatní: Ing. P. Bednář, Ing. J. Konhefr, PhDr. M. Havelková 

Program:  

Jednání komise zahájila předsedkyně komise L. Pousková a předložila následující návrh programu 

jednání:      

1. Kašna v Parku Dr. Antonína Brzoráda 

2. Nádoby na tříděný sběr  

3. Představení systému ODOUR 

4. Pískoviště v Parku Pod Hradbami  

 

Program byl všemi hlasy odsouhlasen a jednání probíhalo dle schváleného programu. 

            

Projednávání programu 

K bodu 1: Členové komise byli seznámeni s neutěšeným stavem kolem kašny v Parku Dr. Brzoráda, 

samotným stavem kašny, zejména po estetické stránce.  

Výsledky hlasování: Pro: Všichni – 4 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

Závěr: Usnesení č. 12 

Komise pro životní prostředí a zeleň připraví návrh na konkrétní podobu kašny.  

 

K bodu 2: Členové komise byli seznámeni s připravovaným návrhem na nákup nádob na separovaný 

sběr, které by byly následně umísťovány do rodinných domů a tím bylo podpořeno vyšší třídění těchto 

složek. Nákup nádob by byl podpořen dotačním titulem.  

Výsledky hlasování: Pro: Všichni – 4 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

Závěr: Usnesení č. 13 

Komise pro životní prostředí a zeleň bere na vědomí informaci o plánovaném nákupu nádob na 

separovaný sběr a doporučuje radě města se touto problematikou nadále zabývat.  

 

K bodu 3: PhDr. M. Havelková seznámila členy komise s nákupem meteostanice, která je umístěna 

v areálu sladovny Nymburk a se spuštěním aplikace AirQ na monitoring zápachu. Pomocí aplikace 

mohou občané podávat stížnosti na zápach na území města, které budou následně systémem 

vyhodnoceny. 

Výsledky hlasování: Pro: Všichni – 4 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

Závěr: Usnesení č. 14 

Členové komise berou na vědomí informaci o spuštění systému AirQ.  

 

 



  

K bodu 4: Členové komise otevřeli otázku nevhodného pískoviště umístěného v Parku pod Hradbami. 

Upozorňují na zejména nepořádek v blízkosti pískoviště a znečištění samotného pískoviště.    

Výsledky hlasování: Pro: Všichni – 4 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

Závěr: Usnesení č. 15 

Komise pro životní prostředí a zeleň navrhuje Odboru správy městského majetku zrušení pískoviště a 

umístění do prostoru vhodný herní prvek, který bude komisí doporučen.  

 

                                                                                                                      

  Lenka Pousková v.r.  

                                                                                                                        předseda komise 

 

 

Zapsal: Ing. Pavel Bednář 

 

 

Příloha: Prezenční listina 

                

Zápis ověřil a svým podpisem stvrdila předsedkyně komise: Lenka Pousková 


